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Buyurun
olası tahmine!

>2'de

Tribünler
neden boş?
Osman ÖZTOKMAK >7’de

6

�Gıda Mühendisi Büşra Örten gıdada 
yaşanılan bu gelişmeler sonucunda 
vatandaşlara uyarılarda bulunarak, 
“Piyasada gördüğümüz balların yüz-
de 95’i gerçek bal değil” dedi. 5’te

YÜZDE 95’İ SAHTE BAL T                                       RSE
KÖŞE

Doyran’a
dokunmayın!
İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Kepez Belediyesi, Anado-
lu’nun el emeği göz nuru 
yöresel ve coğrafi işaret-
li ürünlerini Antalya’da bir 
araya getiren fuarda yeri-
ni aldı. 6’da

Glütensiz ürünler 
fuarda sergileniyor
Kepez Ekmek Tesisi’nde 

üretilen 9 yöresel ve 
32 çeşit glütensiz ürün, 
YÖREX’te ziyaretçilerin 

beğenisine sunuldu
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�antalya ti-
caret ve Sana-
yi Odası’nın 
142’nci Yıl Ver-
gi ve Ali Bahar 
Özel Ödülle-
ri düzenlenen 
törenle sahip-
lerine verildi. 
Törende duy-
gusal anlar ya-
şandı. 2’de

�AntAlyA Film Foru-
mu, bu yıl 119 başvuru 
arasından seçtiği 19 
projeyi değerlendirip 
en iyilerini ödüllerle 
destekledi. 8’de

Antalya Film Forum’da 
ödüller sahiplerini buldu

Altın Portakal Film 
Festivali kapsamında 

Antalya Film 
Forum’da ödüller 
sahiplerini buldu

Dünyaca 
ünlü kaleci 

Kenan 
Piric’e 
takıldı

�Sezon 
başında 
dnyaca ünlü 
kaleci Keylor 
Navas’ın An-
talyaspor’un 
kapısından 
döndüğü öğ-
renildi. 7’de

Ticaret Odası’nda hüzünlü tören
ATSO 142. Yıl 

Vergi ve Ali Bahar 
Özel Ödülleri 

Töreni yapıldı. 
Törende Ali 

Bahar anısına 
Kemer Belediyesi 

orkestrası
şarkılar söyledi

Ulaşım esnafının
sorunları konuşuldu
�antalya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nde 

(AESOB) ulaşım esnafının sorunları ve çözüm öne-
rileri istişare toplantısı düzenlendi. 5’te
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�KAvgAyı görüntüleyen kişi-
nin, ‘Polisi ara’ diyen kadına 
‘Aradım’ diyerek video çekme-
ye devam ettiği görüldü. 4’te

Sokak ortasında 
kavga ettiler

Büyükşehir’den
Aksu’ya yatırım
�BüYükşEhir Belediyesi, Aksu 

ilçesinde üç mahallede toplam 
40 kilometrelik kanalizasyon 
altyapı çalışması yapıyor. 6’da

İl Sağlık Müdürü 
Özkan’dan 

mesaj

CHP’Lİ KADınLAr 
SES YÜKSELTTİ
CHP Antalya İl Kadın Kolları, artan kadın cinayetleri üzerine 

ses yükseltti. Eylemde konuşan Başkan Necla İnci Bayrak 
cinayetlerin toplumsal bir soruna dönüştüğünü belirtti

�CHP İl Kadın Kolları üyeleri kadın cinayetle-
rine tepki gösterdi. Eylemde konuşan Kadın 
Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak, kadın cina-
yetlerinin bireysel olmadığını, toplumsal bir 
sorun olarak ele alınması gerektiğini vurgu-
larken mücadele çağrısı yaptı.

�BAyrAK, “Devletin ve toplumun tüm kesimle-
rinin kadına yönelik şiddetle mücadele konu-
sunda etkin adımlar atması gerekiyor. 6284’ün 
etkin uygulanması, caydırıcı cezaların artırıl-
ması ve kadınların hak ettikleri güvenli ortama 
kavuşması için duruş sergilenmelidir” dedi. 4’te

MÜCADELE çAğrıSı CAYDırıCı CEZALAr OLMALı

GÜVEN 
GÜNEŞ

SAHTE BALA 
DİKKAT EDİn

Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
yaptığı kontroller sonucunda 

taklit ve tağşiş yapılan ürünlere 
her gün yenileri ekleniyor. 

Piyasada satılan balların yüzde 
95’inin sahte olduğu iddia edildi
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Misal, 2025’te asgari 
ücrete ne kadar zam 
yapılacak? Ocak ayı 

brüt-net asgari ücret zammı 
beklentisi ne, yüzde kaç zam 
olacak? Buyurun birlikte ba-
kalım. Uzmanlar olası zam 
oranlarını alt alta sıralamış, 
yüzde 20-25, yüzde 30-35, 
yüzde 40-45 ve de yüzde 50 
arasında olabilirmiş. Fısılda-
nan ise asgari ücrete yüzde 
23 zam yapılma olasılığı. 
Bu zam yeter mi onlara 
sormak lazım. Yani, 2025 
Ocak hesaplamaları tahmini 
rakamlar ile başlamış. Asgari 
ücretli de iddialara girmiş 
şimdiden ‘lades’!

***
Asgari Ücret Tespit Ko-

misyonu’nun görüşmelerine 
haftalar aylar kala, “Yeni 
yılda brüt ve net asgari ücret 
ne kadar olacak” sorusu 
şimdiden gündemin ta orta 
yerine oturmuş bile. Mil-
yonlarca çalışanın beklediği 
yeni yıl asgari ücret zammı 
çalışmaları, bildiğimiz gibi 
Aralık ayında başlayacak 
başlamasına da 17 bin 2 
lira olan asgari ücrete 2024 
Temmuz ara zammı yapıl-
mazken 2025 tahminlerinin 
gelmeye başlaması hayra 
alamet mi dersiniz? Demek 
ki ekonomide işler iyiye 
gidecek!

***
Baksanıza, “Asgari ücret 

ne kadar olacak” sorusu 
Ekim ayının ikinci haftasında 
gündeme gelmiş, yapılacak 
zam oranları konuşulur 
olmuş. Uzmanlara göre, 
önümüzdeki yıl asgari ücre-
tin bir yıllık mı, 6’şar aylık 

mı saptanacağı belirsizliğini 
koruyormuş. Emekçiler ise 
2025 yılı ücretinin, ıskala-
nan Temmuz ara zam kaybı-
nı giderecek şekilde belirlen-
mesini talep ediyormuş. Eh 
haklı talep değil mi? Açlık 
sınırı bile olmuş 19 bin 271 
lira, ücretlinin aylığı açlık sı-
nırının bile gerisinde kalmış. 
Bunu hesap kitap etmek için 
ekonomist olmaya gerek mi 
var Allah aşkına?

***
Emekli ve çalışanın gözü 

kulağı Ocak zammında, 
milyonlarca borçlu da ban-
kaların takibinde. 2024’te 
yasal takibe düşen kişi sayısı 
yapılan açıklamaya göre, 
ciddi boyutlara ulaşmış. 
Borçlar almış başını gidiyor, 
gider elbet, bu maaşla bu 
borç ödenir mi? Emeklisi, 
asgari ücretlisi, memuru, 
özetle sabit gelirlisi borç 
batağından nasıl kurtulur? 
Derken BDDK’dan borçla 
borç yapılandırma sistemi 
çıkageldi. Buna göre de 
bireysel kredi kartı ve ihtiyaç 
kredisi borçlarını ödeyeme-
yenler için 60 aya kadar ye-
niden yapılandırma imkanı 
getirildi. Yani, bireysel kredi 
kartı dönem borcunun asgari 
tutarını ödeyemeyenler için 
mevcut kredi kartı borçları-
nın 60 aya kadar taksitlendi-
rilmesi. Yapılandırma dedi-
ğin faiz üstüne faiz, borç faiz 
sarmalında vatandaş banka 
takibinde. Bu yapılandırma, 
vatandaşın mı, bankanın 
mı lehine? Anlayan var mı? 
Hani iki bilinmeyenli denk-
lem misali. Kalın sağlıcakla. 
İyi hafta sonları olsun.

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın (ATSO) 142’nci 
yıl Vergi ve Ali Bahar Özel 
Ödülleri düzenlenen tören-

le sahiplerine verildi. ATSO Konfe-
rans Salonu’ndaki törene Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, Akdeniz Üni-
versitesi Rektör yardımcısı Prof. Dr. Cengiz 
Toker, AK Parti Antalya Milletvekili Mevlüt 
Çavuşoğlu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birli-
ği Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, ATSO Başkanı 
yusuf Hacısüleyman, ATSO Meclis Başkanı 
Ahmet Öztürk, Antalya Ticaret Borsası Baş-
kanı Ali Çandır, siyasi parti temsilcileri, bele-
diye başkanları, oda başkanları ve iş insanla-
rının katılımıyla gerçekleştirildi. 

ALİ BAHAR’IN İSMİ VERİLDİ

Her yıl gerçekleştirilen ödül töreninin ismi 
hayatını kaybeden ATSO Başkanı Ali Ba-
har’a ithafen ‘Ali Bahar Özel Ödülleri’ olarak 
düzenlendi. 142. yıl Vergi ve Ali Bahar Özel 
Ödülleri sahiplerine takdim edildi. Ali Bahar 
Özel Ödülleri; Antalya Valisi Hulusi Şahin’e, 
AKTOB Başkanı Kaan Kaşif Kavaloğlu’na ve 
İş İnsanı Veli Demir’e verildi. Tören öncesi 
merhum Bahar anısına konser verildi. Törene 
katılanlar arasında bulunan Bahar’ın annesi 
Melek ve eşi Şebnem Bahar’a davetliler baş-
sağlığı diledi.

KONAKLAMA VERGİSİ VURGUSU

ATSO Başkanı yusuf Hacısüleyman, Antal-

ya’nın turizmin başkenti olma-
sından duydukları memnuniyeti 
belirterek, konaklama vergisin-
den elde edilen gelirin yarısının 
yerel yönetimlere bırakılması 
gerektiğini ifade etti. Hacısü-
leyman, şu ifadelere yer verdi: 
“Dünya Turizm Hareketi için-
de beğenilen ve sevilen bir il ol-
maktan, Türkiye’nin turizm baş-
kenti olmaktan çok mutluyuz 
ancak, ilave yüklerin de farkındayız. Bu çer-
çevede uygulanmakta olan konaklama ver-
gisinden elde edilen gelirin en azından yarı-
sı, gelirin elde edildiği illerin, yerel yönetim 
bütçelerine bırakılmalı ve turizmin getirdiği 
alt yapı ve üst yapı ile ilgili ilave yüklerin ha-
fifletilmesinde, kullanılmalıdır. Antalya’nın 
hızla artan nüfusu, turizmin başkenti oluşu 
ve gelişen ekonomisi, işyeri planlamasında 
da, daha stratejik bir yaklaşımı gerekli kılı-
yor. nüfusa dayalı işyeri planlaması, bölgele-
re göre doğru işyeri dağılımını sağlayacak ih-
tiyaç analizi yapılması, hem ticari altyapıyı 
güçlendirecektir, hem de şehrin dengeli bü-
yümesine katkıda bulunarak, iş yeri enflas-
yonunu önleyecektir.”

‘FAİZ VE ENFLASYON                         
ORANLARI YÜKSEK’

Törende konuşan AK Parti Antalya Millet-
vekili Mevlüt Çavuşoğlu, dünyada ekono-
mik kriz yaşandığını söyledi. Enflasyon ve 
faiz oranlarının yüksek olduğunu kaydeden 

Çavuşoğlu, “Bizim ülkemizde de 
görece olarak faiz ve enflasyon 
oranlarının yüksek olduğunu 
söyleyebiliriz. Ancak Cumhurbaş-
kanımızın aldığı tedbirlerle enf-
lasyonun düşmeye başladığını 
görüyoruz. Bu durum faiz oran-
larını da etkileyecektir. Bunların 
hepsini aşarız. yeter ki birlik için-
de olalım” dedi.

İTİCİ GÜÇ

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek de konuşmasına merhum Ali 
Bahar’ın salonda bulunan ailesine sabır dile-
yerek başladı. Böcek, “Antalya’mız sadece tu-
rizmin değil tarımın ticaretin sanayinin ve 
teknolojinin de merkezi haline gelmiştir. Bu 
başarı, sizlerin de vizyonu cesareti ve azmi 
sayesinde gerçekleştirilmektedir. ATSO’nun 
dinamizmi, Antalya’yı ulusal ve uluslarara-
sı arenada bir marka şehir olma yolunda en 
önemli itici güçlerden birisidir” ifadelerini 
kullandı.

VALİ ŞAHİN’E MEKTUP

Antalya Valisi Hulusi Şahin ise Ali Bahar’ın 
vefatından sonra ailesiyle bir araya geldiği-
ni ve izlenimlerini aktardı. Bahar’ı anması-
nın ardından Şahin, Cumhuriyetin yüzüncü 
yılından bir ay önce Antalya’da 2002 yılında 
görev yapan Valinin Cumhuriyet’in 100. yıl-
da görev yapacak olan Valiye yazdığı mektu-
ba eriştiğini anlattı. 

BU sene 13’üncüsü düzen-
lenen yÖREX büyük ilgi görü-
yor. yerel lezzetlerin tanıtıldığı 
Manavgat standına ilgi gören-
ler arasında yer alıyor. 9- 13 
Ekim tarihleri arasında devam 
edecek olan fuarda Türkiye’nin 
dört bir yanından gelen yerel 
üreticiler kendi yöresel ürün-
lerini sergileyip ziyaretçilere 
sunuyor. Coğrafi işaret tescil-
li ürünlerin yanı sıra el yapımı 
geleneksel ürünlerin de sergi-
lendiği fuar hem bölgesel kal-
kınmaya hem de kültürel mira-
sın aktarımına katkı sunuyor. 

Manavgat’ın yöresel lezzetleri-
ni tanıtmak için Manavgat Ti-
caret ve Sanayi Odası (MAT-
SO) fuarda stant kurdu. İlçenin 
yöresel lezzetleri olan muz, çi-
virdik, susam, ejder meyve-
si, çilek, nar, limon gibi doğal 
ürünlere fuara katılan ziyaretçi-
ler yoğun ilgi gösterdi.

Manavgat Belediye Başkanı 
niyazi nefi Kara, Manavgat’ın 
turizm ve tarım kenti olduğunu 
vurgulayarak, yöresel lezzetle-
rin uluslararası alanda da tanı-
tılmasına destek vereceklerini 
söyledi. DHA

MURATPAŞA Belediye Baş-
kanı Ümit Uysal, belediyenin 
Kadın Kooperatifleri Ürün Sa-
tış Mağazası ürünleriyle yer al-
dığı 13. yöresel Ürünler Fuarı 
(yÖREX) açılışına katıldı. An-
FAŞ Fuar Merkezi’nde düzen-
lenen fuarda, Muratpaşa Bele-
diyesi, kadın emeğiyle üretilen 
çeşitli ürünleri ziyaretçilerle bu-
luşturdu.

Halk oyunları gösterisiyle 
başlayan fuar açılışının ardın-

dan Başkan Uysal, stantları zi-
yaret ederek sergilenen ürün-
leri inceledi. Fuar alanındaki 
stantlardan biri de Muratpaşa 
Belediyesi’nin kadın emeğini 
desteklemek amacıyla Prof. Dr. 
Erdal İnönü Kent Parkı’nda hiz-
mete açtığı ‘Kadın Kooperatifle-
ri Ürün Satış Mağazası’na aitti. 
Kadın Kooperatifleri’nin el eme-
ği ürünleri arasında ise erişte, 
reçel, pekmez, tarhana, sirke ve 
hediyelik eşyalar yer aldı.  DHA

BU yıl 13’üncüsü düzenlenen yÖREX, An-
talya Ticaret Borsası (ATB) öncülüğünde ve 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) 
desteğiyle AnFAŞ Fuar Merkezi’nde kapıla-
rını ziyaretçilere açtı. Kepez Belediyesi, Ana-
dolu’nun el emeği göz nuru yöresel ve coğ-
rafi işaretli ürünlerini Antalya’da bir araya 
getiren fuarda, yerini aldı. Kepez Belediye-
si, Kepez Vakfı iş birliğiyle Kepez Ekmek Tesi-
si’nde üretilen 9 yöresel, 32 çeşit glutensiz 
ürünü fuarda tanıtıma sundu. Fuar-
da, Kepez Ekmek Vakfı tarafın-
dan çölyak hastalarına özel 
olarak üretilen glüten-
siz ürünler dikkat çek-
ti. yÖREX Fuarı’n-
da dünyanın dört 
bir yanına kes-
me çiçek ihraca-
tı yapan Altıno-
va’nın tanıtımı 
da gerçekleşti-
rildi. Kepez Be-
lediyesi, standın 
peyzajında Altı-
nova’nın kesme 
çiçeklerini kullana-
rak bölgenin çiçekçi-
lik potansiyelini ziya-
retçilere sergiledi. Ayrıca, 

Kepez Belediyesi standında, Antalya Down 
Sendromlular Derneği tarafından üretilen el 
emeği göz nuru ürünler de sergilenerek, sa-
tışa sunuldu. Antalya Down Sendromlular 
Derneği’nin özel bireylerin el becerilerini ge-
liştirmek, aile ekonomilerine katkı sunmak 
amacıyla ‘Sevgi Atölyesi’nde üretilen ürünler 
fuar ziyaretçilerinden büyük ilgi gördü.

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz de 
fuarı ziyaret etti. Kepez Belediyesi standına 
uğrayan Başkan Kocagöz, Kepez Vakfı ile An-
talya Down Sendromlular Derneği’nin teşhir 
ve satışa sunduğu ürünleri inceledi. yÖREX 
Fuarı’nın her zamanki gibi yoğun bir katı-
lımla gerçekleştirildiğini dile getiren Başkan 
Kocagöz, “Kepez Belediyesi olarak bu tür et-
kinliklerde yer almaya özen gösteriyoruz. Bi-
zim de markalaşmaya aday ürünlerimiz var, 

ancak en önemlisi bunları dünyaya tanı-
tabilmek. Türkiye’deki kesme çiçek 

ihracatının yüzde 50’si bölgemiz-
den, özellikle Altınova’dan ya-

pılıyor. Ayrıca, glutensiz 
ürünler konusunda da 

Kepez Belediyesi ola-
rak önemli çalışmalar 
yürütüyoruz. Gluten-
siz gıdalar, buğday 
ve gluten hassasiye-
ti olan vatandaşla-
rımız için büyük bir 
ihtiyaç. Biz de Kepez 

Ekmek Fırını aracılı-
ğıyla bu ürünleri halkı-

mıza sunuyoruz. Amacı-
mız, bu ürünleri tanıtarak 

daha fazla insana ulaşması-
nı sağlamak” dedi.  DHA

TicareT Odası’nda
hüzünlü Tören

ATSO 142. Yıl Vergi ve Ali Bahar Özel Ödülleri Töreni yapıldı. Geçtiğimiz aylarda 
aramızdan ayrılan merhum Ali Bahar anısına Kemer Belediyesi orkestrası ve Antalya 

Üstün Kent Orkestrası’ndan çocuklar müzik aletleri eşliğinde şarkılar söyledi

SİMRU
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Glütensİz ürünler 
fuarda serGİlenİyor
Kepez Belediyesi, Türkiye’nin en önemli ulusal fuarlarından biri olan Yöresel Ürünler 
Fuarı YÖREX’te yerini aldı. Kepez Vakfı iş birliğiyle Kepez Ekmek Tesisi’nde üretilen 9 

yöresel ve 32 çeşit glütensiz ürün, fuarda ziyaretçilerin beğenisine sunuldu

Manavgat standı
büyük ilgi görüyor

Kadın emeği 
yÖreX’te buluştu
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11 Ekim 2024 Cuma

GAzİPAŞA’DA sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu 
yaklaşık 40 metre uçurumdan yuvarlanan otomobildeki Ahmet Oral ve eşi 
Ayşe Oral yaralandı. Olay, dün saat 12.30 sıralarında Gazipaşa merkeze 
yaklaşık 40 kilometre mesafede bulunan Sugözü Mahallesi Çomruk mevki-
inde meydana geldi. Sağlık ekipleri yaralı çifte olay yerinde müdahale etti. 
Yaralılar daha sonra hastaneye götürülerek tedaviye alındı. DHA

Uçurumdan yuvarlandı

AntAlyA’dA avukatlık yapan bir kişi, ofis 
olarak da kullandığı ikametinde ölü bulun-
du. Olay, saat 20.30 sıralarında Antalya’nın 
Muratpaşa ilçesi Kışla Mahallesi Şehit Bin-
başı Cengiz Toytunç Caddesi üzerinde bulu-
nan 5 katlı bir binanın birinci katında mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, avukatlık 
yapan Adnan Peker’e (54) dünden bu yana 
ulaşamayan bir meslektaşının 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne haber vermesi üzerine adrese po-
lis ekipleri sevk edildi. Peker’in aynı zaman-
da ofis olarak kullandığı ikametine gelen ve 
kapıyı çalan polis ekipleri yanıt alamayınca 
Antalya Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire 
Başkanlığı’na bağlı itfaiye ekiplerinden des-
tek istedi.

Adrese gelen itfaiye ekiplerinin yardımı ile 
merdivenle ikamete giren ekipler Adnan Pe-
ker’i yerde hareketsiz şekilde yatarken bul-
du. Olay yerinde hazır bekleyen 112 Acil sağ-
lık ekiplerinin yaptığı kontrolde Peker’in 
hayatını kaybettiği belirlendi. Polis ekipleri-
nin Peker’in yakınlarına haber vermesinin 
ardından olay yerine gelen kızı gözyaşları-
na hakim olamadı. Genç kızı yakınları teselli 
etti. Belediye tabibi ve savcılık incelemesinin 
ardından Adnan Peker’in ölümü normal ola-
rak değerlendirilirken, Peker’in cansız bedeni 
morga kaldırıldı. İHA

KOnyAAlTı’DA sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybet-
tiği beton mikseri yan yattı. 
Kaza, Antalya’nın Konyaaltı il-

çesi Hurma Mahallesi Hürriyet Caddesi 
ile 1. Cadde kesişiminde meydana gel-
di. Edinilen bilgiye göre, bir beton fir-
masına ait Mustafa Ç. idaresindeki 07 
DV 108 plakalı beton mikseri Çakırlar 
bölgesindeki tesisten dolum yaptıktan 
sonra şehir merkezi istikametine hare-
ket etti. Seyir halindeki mikser Hürri-
yet Caddesi kesişiminde bulunan ışık 
sistemine geldiğinde ağırlığında etki-
siyle yan yattı.

SÜRÜCÜYÜ İTFAİYE                   
EKİPLERİ ÇIKARDI

Kazayı görenlerin ihbarı ile olay yeri-
ne itfaiye, sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Kısa sürede olay yerine gelen 
Antalya Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 

Daire Başkanlığı’na bağlı ekipler araç 
içiresinde sıkışan sürücüyü bulundu-
ğu yerden çıkartarak sağlık ekiplerine 

teslim etti. 112 Acil Sağlık ekiplerinin 
kaza yerindeki ilk müdahalesinin ar-
dından sağlık durumunun iyi olduğu 

öğrenilen Mustafa Ç., kontrol amaçlı 
ambulansla Akdeniz Üniversitesi Has-
tanesi’ne kaldırıldı. İHA

MAnAVGAT’TA bir araçtan yola dökü-
len mazot çok sayıda kazaya neden olur-
ken, kayarak devrilen motorlu bisiklet sü-
rücüsü yaralandı. 1 kilometreyi aşkın 
alana dökülen mazot, trafik ve belediye 
ekiplerini alarma geçirirken yapılan kum-
lamanın ardından tehlike ortadan kaldı-
rıldı.

Antalya-Alanya D-400 karayolunda bir 
araçtan yola dökülen mazot araç sürücüle-
rine korku dolu anlar yaşattı. yola dökülen 
mazot nedeniyle meydana gelen kazalar-
da 1 kişi yaralandı. 1 kilometre mesafeye 
yayılan mazot 3-4 ayrı kazaya neden olur-
ken, Alanya istikametine seyir halindeki 
46 AJF 724 plakalı motorlu bisikletin dev-
rilmesi sonucu meydana gelen kazada sü-
rücü yaralandı.

yaralanan motorlu bisiklet sürücüsü 
112 Sağlık ekiplerinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından ambulansla hasta-
neye kaldırıldı. Trafik ekipleri mazot dö-
külen şeridi dubalama yapmak suretiyle 
kapatarak önlem alırken, Manavgat Be-
lediyesi ekipleri iş makinesi ile kumlama 
yaptıktan sonra mazot dökülen şerit yeni-
den trafiğe açıldı.  İHA

ASyA, Avrupa 
ve Afrika kıtaları-
nın kesişim nok-
tasındaki Türki-
ye, yıllardır politik 
ve ekonomik açı-
dan gelişmemiş 
devletlerle zengin 
batı ülkeleri ara-
sında köprü özelli-
ği dolayısıyla, dü-
zensiz göçmenler 
tarafından tran-
sit güzergah ola-
rak kullanıldı. Böl-
gesinde yükselen 
güç olarak üçün-
cü ülke vatandaşlarının transit ülke 
konumundan çıkarıp hedef ülke ko-
numuna taşıdığı Türkiye’de, maddi 
menfaat elde etmek amacıyla, yasal 
olmayan yollardan bir yabancıyı ül-
keye sokan, kalmasına imkan sağla-
yan veya ülkeden çıkaran 9 bin 514 
göçmen kaçakçısı yakalandı.

YILLARA GÖRE GÖÇMEN 
KAÇAKÇISI SAYISI

İçişleri Bakanlığı Göç İdaresi Baş-

kanlığı verilerine göre, 3 Ekim iti-
barıyla 9 bin 514 göçmen kaçakçı-
sı yakalandı. Son 14 yılda göçmen 
kaçakçısı en fazla 10 bin 482 ile 
2023’te yakalandı. Türkiye’de 2011 
yılından bu yana ise 75 bin 234 göç-
men kaçakçısı yakalandı. yıllara 
göre göçmen kaçakçılığı sayısı şöyle: 
“2011’de 1292, 2012’de 1484, 2013’te 
1469, 2014’te 1506, 2015’te 4 bin 471, 
2016’da 3 bin 314, 2017’de 4 bin 794, 
2018’de 6 bin 357, 2019’da 9 bin 102, 

2020’de 4 bin 358, 
2021’de 7 bin 
942, 2022’de 9 
bin 149, 2023’te 
10 bin 482.”

YAKALANAN 
DÜZENSİZ 
GÖÇMEN 

SAYISI 170 BİN 
916

Bu yıl yaka-
lanan düzensiz 
göçmen sayısı ise 
170 bin 916’ya 
ulaştı. yakalanan 
düzensiz göç-

menlerin uyruklarına göre sayısın-
da Afganistan ile Suriye vatandaşla-
rı çoğunlukta yer aldı.

Uyruklarına göre yakalanan dü-
zensiz göçmenlerin sayısı şöyle: “Af-
ganistan 46 bin 418, Suriye 40 bin 
778, Türkmenistan 10 bin 120, Filis-
tin 8 bin 883, Özbekistan 8 bin 702, 
ırak 6 bin 665, Fas 6 bin 101, Mısır 5 
bin 761, İran 5 bin 670, Sudan 4 bin 
333, diğer ülke vatandaşları 27 bin 
485.” dHa

Beton mikseri 
virajı alamadı
Virajı alamayan beton mikseri yan yattı. Araçta sıkışan sürücü itfaiye 

ekipleri tarafından bulunduğu yerden çıkartılarak hastaneye kaldırıldı

Dİkkatsİzlİk 
kaza getİrDİ

MOTOSİKLETİN otomobile 
çarpması sonucu meydana ge-
len trafik kazasında motosiklet 
sürücüsü genç kadın yaralandı. 
Kaza anı güvenlik kamerasına 
saniye saniye yansıdı. Kaza; 
Bahçelievler Mahallesi Demok-
rasi Bulvarı’nda meydana geldi. 
Çevreyolu istikametine seyir 
halindeki Gülfidan Reyhan 
K.’nin kullandığı 07 BHT 311 
plakalı motosiklet, kavşaktan 
U dönüşü yapan Ömer K.’nin 
kullandığı 42 AAY 156 plakalı 
Toyota Corolla marka otomobi-
le arkadan çarptı. Kazada yara-
lanan motosiklet sürücüsü, 112 

Sağlık ekibinin olay yerindeki 
müdahalesinin ardından ambu-
lansla hastaneye kaldırıldı.

KAZA ANI GÜVENLİK 
KAMERASINDA

Kaza anı ise bir iş yerinin 
güvenlik kamerasına saniye 
saniye yansıdı. Görüntülerde 
genç kızın kullandığı moto-
sikletin kavşağa hızla girdiği, 
sürücüsünün U dönüşü yapan 
otomobili görünce çarpmamak 
için frene bastığı sırada moto-
sikletin sürüklenerek otomobile 
arka tamponundan çarptığı 
görüldü.   İHA

ABDUrrAHMAn A.’nın yokuş yuka-
rı direksiyon hakimiyetini kaybettiği 
otomobil şarampole yuvarlandı. Abdur-
rahman A., kazayı hafif sıyrıklarla at-
lattı. Kaza, saat 16.30 sıralarında Kepez 
ilçesi Çankaya Mahallesi Mimar Tur-
gut Cansever Caddesi üzerinde meyda-
na geldi. Komşuya bıraktığı eşini alma-
ya giden Abdurrtti. İlk olarak kaldırıma 
çarpan otomobil, ardından şarampo-
le yuvarlandı. Kazayı görenler, 112 acil 
çağrı merkezini arayıp, otomobilde bu-
lunan Abdurrahman A.’nın yanına git-
ti. Kendi çabasıyla otomobilden çıkan 
Abdurrahman A., kaza yerine gelen 
sağlık ekibi tarafından ilk kontrolleri 
yapıldıktan sonra tebdir amaçlı Antal-
ya Şehir Hastanesi’ne kaldırıldı. Kaza-
da, otomobilde büyük çapta maddi ha-
sar meydana geldi.

Kazayı gören ve yardıma koşan yıl-
dıray yılmaz, “Buradan gelirken vira-
jı alamadı ve direksiyon hakimiyetini 
kaybetti. Bu esnada otomobil sendele-
di. Kaldırıma çarptıktan sonra orman-
lık alana uçtu. Kazayı görünce hemen 
yardıma gittik. Otomobilde bir kişi var-
dı. Sağlık durumu iyiydi. Sapasağlam 
çıktı” dedi.  dHa

Yokuş yukarı çıkarken 
şarampole yuvarlandı

Umut tacirlerine
göz açtırılmıyor
İçişleri Bakanlığı Göç İdaresi Başkanlığı verilerine göre bu 

yıl Türkiye’de 9 bin 514 göçmen kaçakçısı yakalandı

antalyalı avukat 
ofisinde ölü bulundu

Yola dökülen mazot
kazalara neden oldu
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Yurttan
kısa kısa

Mersin’de taciz 
iddiası asılsız çıktı

İÇİŞLERİ Bakanlığı, Mersin Kredi ve 
Kurtlar Kurumu Kız Yurdu’nda 1 kız 
öğrencinin zorla araca bindirilip cinsel 
saldırıya uğradığı yönünde asılsız 
sosyal medya paylaşımlarını yapan 15 
hesap yöneticisi hakkında adli işlem 
başlatıldığını açıkladı.  Yapılan açıkla-
mada, “Öğrencilerle bire bir yapılan 
görüşmelerde, herhangi bir mağduri-
yet ve olayın olmadığı anlaşılmıştır” 
denildi.

Konya’daki vahşi 
cinayete müebbet

KONYA’DA dini nikahla birlikte 
yaşadığı Damla Dakım’ı 47 bıçak dar-
besiyle öldüren Neşet Güneş hakkında 
Konya 3’üncü Ağır Ceza Mahkemesi’n-
de ‘Kasten öldürme’ suçundan ağırlaş-
tırılmış müebbet hapis cezası istemiyle 
dava açıldı. Güneş, ‘Kasten öldürme’ 
suçundan ağırlaştırılmış müebbet 
hapis cezasına çarptırıldı. Mahkeme 
heyeti, cezada indirim uygulamadı.

Sakarya’dan bir 
kötü haber daha

SAKARYA’NIN Hendek ilçesinde 15 
Eylül’de Oba Makarna fabrikasında 
meydana gelen patlamada ağır ya-
ralanan 26 yaşındaki Merve Menteş, 
tedavi gördüğü hastanede yaşamını 
yitirdi. Ayrıca Merve’nin, 9 Kasım 
2024 tarihinde dünya evine gireceği 
öğrenildi. Merve’nin de hayatını 
kaybetmesi ile birlikte makarna fab-
rikasındaki patlamada ölü sayısı 4’e 
yükseldi.

Garipoğlu’nun 
kemikleri alındı

İSTANBUL Bahçeşehir’de 2009 
tarihinde lise öğrencisi Münevver 
Karabulut’u vahşice öldüren Cem 
Garipoğlu’nun mezarı DNA işlemleri 
yapılmak üzere açılmıştı. Garipoğ-
lu’nun kemikleri DNA işlemleri için 
03.10.2024 Adli Tıp Kurum’una geti-
rilmişti. Biten işlemlerinin ardından 
Garipoğlu ailesinin avukatı Adli Tıp 
Kurumu’ndan defnedilmek üzere 
kemikleri teslim aldı. 

Tuğgeneral’in 
rütbesi alındı!

MİLLİ Savunma Bakanlığı 

Basın ve Halkla İlişkiler Müşaviri 

Tuğamiral Zeki Aktürk, Suriye sı-

nırında insan kaçakçılığı olayına 

karışması nedeniyle emekliye 

sevk edilip tutuklanan Tuğgene-

ral Bilal Çokay’a, Yüksek Disiplin 

Kurulu tarafından verilen ceza 

verildiğini belirtti. Aktürk, “Bilal 

Çokay’a Türk Silahlı Kuvvetle-

ri’nden ayırma cezası verilerek 

rütbesi geri alınmıştır” dedi.

Köfteci Yusuf’ta 
domuz eti tespiti

TARIM ve Orman Bakanlığı, 

gıda denetimleri sonucunda or-

taya çıkan uygunsuzlukları, ba-

kanlığın web sitesinde yer alan 

‘Yeni Gıda Kamuoyu Duyurusu 

Sistemi’nde ilan ediyor. Sitede 

‘Sağlığı Tehlikeye Düşürecek Gı-

dalar’ bölümünde; ‘Köfteci Yusuf’ 

isimli firmanın köfte ve dana 

eti döner ürünlerinde domuz eti 

tespit edildiği belirtildi.

Aci ailesinden 
ABD’ye mektup

İSTANBUL Eyüpsultan’daki tra-

fik kazasında Oğuz Murat Aci’nin 

ölümüne yol açan ve kazadan 

hemen sonra annesi Eylem Tok 

ile ABD’ye kaçan Timur Cihanti-

mur’un Amerika’daki yargılama 

süreci devam ederken baba Özer 

Aci, 3. mahkemenin görüldüğünü 

belirterek, “Eşim ve gelinim ABD 

mahkemesine usulen mektup 

yazdı ve suçluların iadesini talep 

etti” dedi. 

DHA-İHA

Doyran Çayı’na 
yapılmak 
istenen HES’e 

karşı Antalya ayakta. 
Salı günü Doyran’da 
yapılan bilgilendirme 
toplantısına siyasi 
partiler, çevre örgüt-
leri, meslek odaları, 
duyarlı yurttaşlar adeta 
aktı. Sadece Antalya 
değil, memleketin dört 
yanından çevreciler, 
çevre dostları, duyarlı 
kesimler, uzmanlar 
diken üstünde. Yüreği 
Doyran’da atanlardan 
biri de arkeolog-yayın-
cı Nezih Başgelen. Hafta başında Ters Köşe’ye 
konuk etmiştik Başgelen’i. Sosyal medya sayfa-
larında, çeşitli platformlarda Doyran’ı gündeme 
getiren Başgelen, daha detaylı bir metin kaleme 
aldı. Doyran Çayı’na kurulmak istenen HES’in, 
bölgenin su kaynaklarının yanı sıra, zengin 
biyolojik çeşitliliği de tehdit ettiğini dile geti-
ren Başgelen, “Bölgenin karstik yapısı ve iklim 
değişiklikleri nedeniyle zaten azalmakta olan su 
kaynaklarının HES nedeniyle boru içine alın-
ması, bölgeye has yaban hayvanlarının geçiş 
koridorlarının kesilmesine, buradaki ekosiste-
min dengesinin bozulmasına neden olacaktır. 
Karadeniz HES’lerinde neler olduğunu acı 
sonuçlarıyla gördük. Bırakmaları gereken yüzde 
10 can suyuna bile tamah eden bir anlayış kar-

şısında hiçbir coğrafya-
mız HES’lerin insafına 
bırakılamaz” diyor.

HASSAS KORUMA 
ALANLARI

Ve devam ediyor: 
“Birbirine komşu olan 
ve bir bütün olarak ko-
runması gereken Doy-
ran ve çevresindeki 
Güver Kanyonu Tabiat 
Parkı, Düzlerçamı Ya-
ban Hayatı Geliştirme 
Sahası, Sivridağ Yaban 
Hayatı Geliştirme 
Sahası, Güllük Dağı 
(Termessos) Milli Parkı 

ile Beydağları Sahil Milli Parkı, Avrupa’nın en 
önemli koruma alanları arasında yer alıyor. Bu 
alanlarda nesli tükenme tehlike altında birçok 
tür yaşıyor. Bu türler için buradaki su kaynakları 
hayatta kalma açısından kritik rol oynar. Bu 
açıdan Doyran’da bugüne kadar korunagelmiş 
coğrafyanın bütünlüğünün bozulmaması her 
açıdan önem taşımaktadır”.

DOYRAN’DA OSMANLI ATEŞİ

Bir günde iki mevsimin birden yaşanabildi-
ği ender yerlerden olan Doyran’ın kelebekleri 
de say say bitmiyor. Bu kelebek çeşitliliğini ilk 
kez Nezih Başgelen’den duymuş oldum. Siz 
de duyun: “Burası, kelebek çeşitliliği açısından 
hem Türkiye’nin, hem de Avrupa’nın önemli 

bir bölgesidir. Endemik türlerden Lidya Yalancı 
Cadısı ve Avrupa’da nesli tehlike altında olan 
Osmanlı Ateşi, Bavius Mavisi, Yalancı Apollo 
gibi nadide türler burada yaşar. Türkiye’de nadir 
görülen Küçük Benekli Sevbeni, Süslü Damone 
ve Büyük Zümrüt gibi türler de bu bölgede uçu-
şuyor. Doyran 150’den fazla kelebek türüne ev 
sahipliği yapıyor. Bu sayı, İngiltere başta olmak 
üzere, birçok Avrupa ülkesinde görülen toplam 
kelebek türünden fazladır. Bölge, dar yayılışlı 
kızböceği türlerine de ev sahipliği yapar. Ceri-
agrion geoffroyi ve Coenagrion syriacum gibi 
türler, sadece bu bölgede bulunur. Bu türlerin 
ve Doyran’daki nadir değerlerin korunması, 
bölgenin biyolojik çeşitliliğinin sürdürülebilirliği 
açısından son derece önemli”.

HAYVANLAR İÇİN KORİDOR

Bitmedi. “Korunma seviyesi en üst düzeyde 
olan karakulak, vaşak, alageyik, dağ keçisi gibi 
birçok yaban hayvanı, bölgenin su kaynaklarını 
ve buradaki doğal geçiş koridorlarını kullana-
rak serbestçe dolaşıyor. Yaban hayvanlarının 
bu geçişlerinin sağlanması ekosistemin sürdü-
rülebilirliği açısından hayati öneme sahip. Su 
kaynaklarının kaybı, bu geçiş koridorlarının 
bozulmasına ve hayvanların yaşam alanlarının 
parçalanmasına neden olacaktır. HES projesi 
uygulanırsa, bölgenin biyolojik çeşitliliğine ve 
ekolojik dengesine çok ciddi zararlar verecektir. 
Bölgenin doğal su kaynaklarının korunması, 
biyolojik çeşitliliğin ve hassas derecede nadir 
türlerin devamlılığı açısından HES’in yapılma-
ması kritik bir öneme sahiptir”. Nokta.

DOYrAN’A DOKuNMAYıN!

CHP İl Gençlik Kolları bu Pazar sandı-
ğa gidiyor. Günlerdir yazdık çizdik. 
Gençlik Kolları geçmişte bu kadar 

yazılıp çizilmemiştir muhtemelen. Sürekli 
bir devridaim var. Fakat sonuçta iki adaylı 
bir yarış yaşanacak gibi görünüyor. Kendini 
‘Muratpaşa-Konyaaltı bloğu’ diye konumlan-
dıran ekip Hakan Genbeş’le başladı, Eraycan 
Yılmaz’la devam etti, şimdi Deniz Düğme’y-
le sandığa girecek. İl Gençlik Kollarındaki 
mevcut yönetimin devamı olarak yola çıkan 
Semih Kocabaş da tüzük nedeniyle çekildi. O 
kanat şimdi Onur Kayar’la yürüyor. 

‘DENGELER DEĞİŞTİ’ İDDİASI

‘Muratpaşa-Konyaaltı bloğu’ deyince bele-
diye başkanları anlaşılıyormuş, kastedilen bu 
değil. Muratpaşa ve Konyaaltı’nın ilçe gençlik 
kollarından bahsediliyor. Ayrıca, Konyaaltı 
denildiğinde, Muratpaşa denildiğinde örgüt-

lerin, kadın ve gençlik kollarının değil de, 
ilk önce belediye başkanlarının akla gelmesi 
hastalıklı bir durum. Akla ziyan yani. Neyse, 
bu bahsi uzatmayalım. Bünyamin Tokmak 
aradı, böyle bir bloğun olmadığını, herkesin 
Onur Kayar’ı desteklediğini söyledi. Hakan 
Genbeş’i, Eraycan Yılmaz’ı saydı, hem bu 
isimlerin, hem de Konyaaltı Gençlik Kolları 
Başkanı İsmail Koçak’ın Onur Kayar’a destek 
verdiğini duyurdu. “Bana inanmıyorsan 
Hakan’ı ara, Eraycan’ı ara, verdiğin bilgiler 
yanlış” demeye getirdi yani. Oysa şimdiye 
kadar adı geçen herkesi, her iki tarafın bütün 
adaylarını, karakterlerini arayarak yazdım. 
Eğer Bünyamin Tokmak’ın dediği doğruysa, 
CHP gençliği beni fena kandırdı  

O İSİMLER BİR ARAYA GELDİ

Konyaaltı Gençlik Kolları Başkanı İsmail 
Koçak, artık Onur Kayar’ı desteklediğini 

doğruladı. Birlikte çektirdikleri fotoğrafları da 
gönderdi. Hakan Genbeş ve Eraycan Yılmaz 
ise telefonlarını açmadı. Bloğun diğer öznesi 
olan Muratpaşa Gençlik Kolları Başkanı Salih 
Can Akbaş’a ulaştım. Blokta yer alan isimler 
olarak dün sabah buluştuklarını, toplantıda 
Hakan Genbeş ve Eraycan Yılmaz’ın da 
olduğunu söyleyen Akbaş, Deniz Düğme’ye 
destek konusunda kararlı olduklarını söyledi. 
8 ilçenin Onur Kayar’a destek açıklaması 
yaptığını belirten Akbaş, “Geriye kalan 9 ilçe 
ise henüz bir açıklama yapmış değil. Ayrıca 
İsmail Koçak’ın kendisi Onur Kayar’a destek 
açıklaması yapıyor, ama onun bu desteği 
Konyaaltı delegelerini bağlamaz. Delege 
desteği bizde” dedi. Onur Kayar’a destek 
açıklaması yapan ilçeler Konyaaltı, Alan-
ya, Kepez, Manavgat, Aksu, Serik, Kemer 
ve Korkuteli… Diğer ilçeler ise, Muratpaşa 
hariç, sessiz. 

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

CHP GENÇLİğİ BENİ KANDırDı Mı?

SON dönemde artan ka-
dın cinayetleri, siyasi 
ve toplumsal tartışma 
konusu haline geldi. 

CHP İl Başkanlığı önünde İl 
Kadın Kolları üyeleri de kadın 
cinayetlerine tepki gösterdi. Eylemde 
konuşan CHP Antalya İl Kadın Kolları 
Başkanı Necla İnci Bayrak, kadın cina-
yetlerinin bireysel olmadığını, toplum-
sal bir sorun olarak ele alınması ge-
rektiğini vurgularken, kadınların can 
güvenliğinin sağlanması için kararlı 
bir mücadele çağrısı yaptı.

BİREYSEL DEĞİL TOPLUMSAL

CHP Antalya İl Kadın Kolları son dö-
nemde artan kadın cinayetleri nede-
niyle eylem düzenledi. CHP Antalya İl 
Kadın Kolları Başkanı Necla İnci Bay-
rak,  “Cinayetler ve yaşanan vahşet sa-
dece bireysel vakalar olarak ele alı-
namaz, toplumsal bir sorun haline 
gelmiştir” dedi. Sokaklarda huzur isti-
yoruz. İstanbul’da meydana gelen kor-
kunç olay, hepimizin yüreğinde derin 
bir acı ve öfke bırakmıştır. İki kadı-
nın vahşice katledilmesi, toplum ola-
rak üzerimize düşen sorumlulukları 
bir kez daha gözler önüne sermektedir. 
Kadınların can güvenliğini sağlamak 
hepimizin görevidir. Artık sokakları-
mızda korku değil huzur, şiddet değil 
güvenlik istiyoruz. Kadınların, çocuk-
ların ve tüm bireylerin özgürce, endişe 
duymadan yaşayabilecekleri bir Türki-
ye’yi hep birlikte inşa etmek zorunda-
yız. “Ne yazık ki, kadın cinayetlerinin 

artış gösterdiği bir dönemdeyiz” diyen 
Başkan Bayrak, “Bu durum, sadece bi-
reysel vakalar olarak ele alınamaz; top-
lumsal bir sorun haline gelmiştir. AKP 
iktidarı döneminde, kadına yönelik şid-
det ve kadın cinayetlerinde ciddi bir 
artış yaşanmıştır. Bu artış, hükümetin 
gerekli önlemleri almada yetersiz kal-
ması ve caydırıcı politikaların uygu-
lanmamasıyla daha da derinleşmiştir. 
Devletin ve toplumun tüm kesimleri-
nin kadına yönelik şiddetle mücadele 
konusunda daha etkin adımlar atması 
gerekmektedir. 6284’ün etkin uygulan-
ması, caydırıcı cezaların artırılması ve 
kadınların hak ettikleri güvenli ortama 

kavuşması için hep birlikte kararlı bir 
duruş sergiliyoruz” dedi.

SONLANDIRMAYA KARARLIYIZ 

CHP Antalya İl Kadın Kolları Başkanı 
Necla İnci Bayrak, “İstanbul Sözleşme-
si’nin feshedilmesiyle başlayan süreç, 
kadınların güvenliğini daha da tehli-
keye atmış, şiddetle mücadelede zayıf 
bir duruş sergilenmiştir. Bu geri adım-
lar, kadınların hayatlarını koruyacak 
mekanizmaların zayıflatılmasına ne-
den olmuştur. AKP’nin kadınlara yö-
nelik bu umursamaz politikalarını ka-
bul etmiyoruz. 6284’ü etkin uygulayın. 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak bizler, 

kadınların özgür ve güvenli bir şekilde 
yaşama hakkını savunmaya ve bu yol-
da gereken her türlü mücadelenin ön-
cüsü olmaya devam edeceğiz. İstanbul 
Fatih ve Eyüpsultan ilçelerinde hayatı-
nı kaybeden kadın kardeşlerimize Al-
lah’tan rahmet, ailelerine ve sevenle-
rine başsağlığı diliyoruz. Bu olayın bir 
daha yaşanmaması için sesimizi daha 
gür bir şekilde duyurmaya ve çözüm 
üretmeye kararlıyız. Kadınların sokak-
larda korkuyla değil, huzurla, güven-
le yürüdüğü bir Türkiye için, İstanbul 
Sözleşmesi’nin yeniden yürürlüğe gir-
diği bir Türkiye için mücadelemiz süre-
cektir” diyerek sözlerini sonlandırdı.

CHP’li kadınlar 
ses yükseltti
CHP Antalya İl Kadın Kolları, artan kadın cinayetleri üzerine ses yükseltti. Eylemde 
konuşan Başkan Necla İnci cinayetlerin, toplumsal bir soruna dönüştüğünü belirtti

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Florida’da 
OHAL ilanı

ULUSAL Kasırga Merkezi (NHC), 
Milton Kasırgası’nın Çarşamba akşamı 
Kategori 3 şiddetinde bir fırtına olarak 
Florida’nın Siesta Key yakınlarında 
karaya çıktığını duyurdu. Kasırganın, 
Florida’da büyük bir yıkıma neden 
olabilecek kapasitede olduğu belirtildi. 
Florida Valisi Ron DeSantis, kasırganın 
tehdit oluşturduğu 51 ilçe için olağa-
nüstü hal ilan etti. 

İran: Her türlü 
senaryoya hazırız

İRAN Dışişleri Bakanı Abbas Arakçi, 
İran’ın füze saldırısına İsrail’in verece-
ği olası karşılıkla ilgili açıklama yaptı. 
İran medyasındaki habere göre, Arak-
çi, “İran’ın her türlü senaryoya hazır 
olduğunu ancak savaş ya da gerginlik 
istemediğini” söyledi. Arakçi, savaşı 
durdurmak için diğer ülkeler aracılı-
ğıyla ABD ile diplomatik kanalların 
açık olduğunu belirtti. 

Irak sınırda 
güvenliği artırdı

IRAK Sınır Muhafızları Komutanı 
Korgeneral Muhammed Abdulvahab 
Sıkır, Dohuk Valiliği sınırları içerisinde 
Irak-Türkiye sınırını kontrol eden 
Birinci Sınır Tugayı’nı ziyaret etti. Sıkır, 
ziyareti kapsamında Irak-Türkiye sınır 
hattındaki 22 yeni sınır karakolunun 
açılışını da gerçekleştirdi. Sıkır, asker-
lerin güvenliği için modern ekipman-
lar sağlanması talimatı verdi.

Lübnan’dan 
tahliyeler sürüyor

İSRAİL’İN saldırılarını sürdürdüğü 
Lübnan’dan çok sayıda ülke, tahliye 
operasyonu gerçekleştiriyor. Türkiye, 
878’i Türk, 24’ü Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti (KKTC) vatandaşı ve bu 
iki grubun birinci derece yakınların-
dan oluşan 64 kişi olmak üzere top-
lamda 966 kişiyi Deniz Kuvvetlerine 
ait 2 gemiyle Lübnan’dan tahliye etti. 
Gemiler akşam saatlerinde Mersin 
Limanı’na vardı. 

Picasso’nun 
eseri hedef oldu

İSRAİL’E silah satışını protesto 

eden Youth Demand adlı grubun 

üyeleri, İngiltere’nin başkenti 

Londra’daki Ulusal Galeri’de 

bulunan Picasso’ya ait 1901 

tarihli La Maternite adlı tabloyu 

hedef aldı. Göstericiler, tablonun 

üzerine Gazzeli bir anne ve 

çocuğun fotoğrafını yapıştırdı. 

Ulusal Galeri, saldırıda tablonun 

zarar görmediğini açıklayarak iki 

gösterici gözaltına alındı. 

Güneş fırtınası 
uyarısı yapıldı

ABD’Lİ yetkililer, Güneş’ten 

kopan dev bir plazma topu ve 

beraberindeki manyetik alanın 

Dünya’ya çarparak farklı yerlerden 

görülebilecek auroralara neden 

olabileceğini açıkladı. ABD Ulusal 

Okyanus ve Atmosfer İdaresi 

Uzay Hava Tahmin Merkezi’nden 

Shawn Dahl, “Mevcut beklenti, 

Doğu Zaman Dilimi’nde etkisini 

göstereceği ve bir sonraki güne 

kadar sürebileceği yönünde” dedi.

Zelenski’den 
plan açıklaması

UKRAYNA Devlet Başkanı Vo-

lodimir Zelenski, Rusya-Ukrayna 

Savaşı’nı sona erdirmek için hazır-

ladıkları ‘Zafer Planı’nı tanıttığını 

açıkladı. Planın, Avrupa’nın jeopo-

litik güvenliği ve NATO’nun güç-

lendirilmesi konularını içerdiğini 

söyleyen Zelenski, Ukrayna’nın 

NATO’daki yerinin Rusya lideri 

Putin için jeopolitik bir kayıp 

anlamına geleceğini ifade etti.

DHA-İHA

TüRKİYE, son günlerde restoran-
lardaki yiyeceklerden çıkan tek 
tırnak ve domuz etini konuşur-
ken taklit ve tağşiş kapalı ürün-

lerde girdi. Mutfaklardan eksik olma-
yan kahvaltılık ürünlerden çaya kadar 
her şeyde taklit ve tağşiş bulunuyor.  
Gıda Mühendisi Büşra Örten gıda-
da yaşanılan bu gelişmeler sonucun-
da vatandaşlara uyarılarda bulunarak, 
“Vatandaşlar kendi denetimi ilk ola-
rak kendileri sağlamalılar. Temizliğin 
yanı sıra güvenilir marka ve devamlı-
lık önemli” dedi.

UYARILARDA BULUNDU

Tarım ve Orman Bakanlığı’nın gıda 
alanında taklit ve tağşiş yapan kurum 
ve kişileri açıklamasının ardından 
ülkenin önde ge-
len firmalarının da 
listede olması dik-
kat çekti. Gıda Mü-
hendisi Büşra Örten 
vatandaşları uya-
rarak, “Özellikle kır-
mızı ve beyaz et,  en 
çok tağşiş ürünlerin 
başında geliyor. Fark-
lı bir hayvanın par-
çalarına kadar karı-
şıma imkân kılıyor. 
Bu nedenle de özel-
likle gıda üzerine hiz-
met veren işletme-
lerin bakanlık yetkililerince daha sık 
denetlenmesi gerekiyor. Ayrıca cezala-

rın da caydırıcı boyutlara çıkarılması 
çok önemli” dedi.

Kapalı ürünlerde vatandaş-
lara daha çok görev düştüğü-
nü ve güvenilir gıdanın raf 
ömrü süresince fiziksel, kim-
yasal ve biyolojik herhangi 
bir risk taşımaması anlamı-
na geldiğini söyleyen Gıda 
Mühendisi Örten, “Tüketi-
ci olarak bizlerin, bilinçlen-
mesi gerekir. Günümüzde 
gıda üretimi zincirinde kü-
resel sorun, haksız kazanç 
elde etmeye yönelik hile-
li gıda üretimdir. ülkemizde 

de hileli gıda üreten çok sayıda firma 
var. Gıda güvenliği, gıda güvencesi, 

gıda güvenirliği, gıda egemenliği diye 
terimler hayatımızda sıkça kullandığı-
mız terimler ancak uygulama da eksik 
kalınan yönlerimiz. Bu nedenle özel-
likle kapalı ürünleri kesinlikle açık al-
mamak gerekiyor. Alınan markanın o 
ürününde bariz bir değişim olmuş mu 
ona da bakmak gerekli” dedi. Örten ay-
rıca dünyada gıda alanında en çok ya-
pılan sahtekarlığın ballarda olduğunu 
da ifade ederek, “Bal, dünyada sahte-
sinin en çok yapılığı ürünlerin başında 
geliyor. Bu nedenle piyasalarda gördü-
ğümüz balların yüzde 95 balın gerçek 
bal değil. Dünyada bu bir kangren ha-
line gelmiştir” dedi.

ANTALYA Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği (AESOB Başkanı Ad-
lıhan Dere ev sahipliğinde düzenle-
nen toplantıya, Toplantıda ulaşım 
esnafının yaşamış olduğu sorun ve 
sıkıntılar ele alındı, çözüm önerile-
ri görüşüldü. Soru - cevap şeklin-
de ilerleyen toplantıda merkez ve il-
çelerde bulunan ulaşım hizmetleri, 
servisçiler ve otobüsçüler esnaf oda 
başkanları tek tek söz alarak kurum 
yetkililerine ulaşım esnafının sorun 
ve taleplerini ilettiler.

KORSANLA MÜCADELE

AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem 
Daire Başkanı Nurettin Şengül, ku-
rum müdürleri ve oda başkanla-
rı ulaşım esnafının genel durumu 
ve korsan taşımacılıkla mücadele 
hakkında değerlendirmelerde bu-
lundu. Toplantıda yetkisiz ve bel-
gesiz taşımacılık yapılması husu-
sunda gerekli önlemlerin alınması, 
denetimlerin artırılması ve cezai 
yaptırımların uygulanması, plaka 
değerlerinin yükselmesi, turizm ta-

şımacılığı alanında D2 Belgesinin 
yetki ve kapsamının tekrar düzen-
lenmesi gibi konular üzerinde du-
ruldu. Nurettin Şengül, Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek önderliğinde ve ilgi-
li kurum müdürleri ile iş birliğinde 
korsanla mücadele konusunda çok 
büyük adımlar atıldığını çözüm için 
gerekli çalışmaların yapıldığını vur-
guladı.

GENİŞ KATILIM 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
6. Bölge Müdür Yardımcısı Ahmet 
Kargı ise “Taşımacılık faaliyetlerinin 
düzenli, güvenli ve ekonomik bir 
şekilde gerçekleştirilmesini amaç-
lıyoruz. Başkanımızla ve birçoğu-
nuzla sürekli görüşme içerisinde-
yiz. Hiçbir şikayet ve talebinizi geri 
çevirmiyoruz. Özellikle bu yaz dö-
neminde de denetimler arttırıldı” 
diye konuştu. AESOB Başkanı Adlı-
han Dere, bu toplantıların sorunla-
rın çözümü konusunda çok büyük 
önem teşkil ettiğini ifade ederek, 
düzenli gerçekleştireceklerini be-

lirtti. Başkan Dere, “Esnaflarımız sı-
kıntılı zor günler geçiriyor, hayatını 
idame ettirmek için ekmek kavga-
sı mücadelesi veriyor. Bizim esnaf 
ve sanatkarlarımız için bir ve bera-
ber olmamız gerek. Birlikte hareket 
eder, çözüm için beraber adım atar-
sak aynı şeyi konuşur, aynı çabayı 
sürdürürsek, sağlıklı bir sonuç ala-
biliriz. AESOB olarak bugün geldi-
ğimiz bu noktada devletimizin her 
türlü kurum ve kuruluşuyla iş birli-
ği içerisinde çalışıyoruz. Bugün de 
gördüğünüz gibi tüm kurumlarımı-
zın müdürleri, yetkilileri ve temsil-
cileri birliğimize her toplantımıza 
geliyor. Burada çözebildiğimiz her 
konuyu sonuca kavuşturacağız. Çö-
zemediğimiz konuları da Ankara’da 
gerek federasyonda gerek konfede-
rasyonda Cumhurbaşkanımıza, ba-
kanlarımıza, milletvekillerimize ak-
tarıp esnaf ve sanatkarlarımızın 
sorun ve taleplerinin takipçisi ola-
cağız. Yetkisiz belgesiz korsan taşı-
macılıkla ilgili çalışmalarımıza de-
vam edeceğiz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Sahte bala 
dikkat edin
Tarım ve Orman Bakanlığı yaptığı kontroller sonucunda taklit ve tağşiş yapılan ürünlere her gün yenileri 

ekleniyor. Özellikle son dönemde piyasada satılan balların yüzde 95’inin sahte olduğu iddia edildi

Ulaşım esnafının
sorunları konuşuldu

Antalya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nde (AESOB) ulaşım 
esnafının sorunları ve çözüm önerileri istişare toplantısı düzenlendi

KEPEZ ilçesi Habipler Mahallesi’n-
de iki grup arasında henüz bilinmeyen 
nedenle kavga çıktı. Çok sayıda kişi-
nin katıldığı kavgada bazıları sopa, de-
mir ve terliklerle birbirine saldırdı. Çev-
redekilerin ihbarı üzerine olay yerine 
çok sayıda polis ve motorize yunus eki-
pi sevk edildi. Ekipler, tarafları ayırmak 
için biber gazıyla müdahale etmek zo-
runda kaldı. Kavga güçlükle sona erdi-
rilirken, yaralananlar ise Kepez Devlet 
Hastanesi’ne kaldırıldı. 2 taraftan ya-
ralılar aynı hastaneye götürülünce, bu 
kez hastane önünde kavga yaşandı. Po-
lis ekiplerine zorluk çıkartan gruptan 
3-4 kişi gözaltına alındı.

‘POLİSİ ARADIM’

Yaşanan kavgayı, bazıları cep tele-
fonlarıyla kayıt altına aldı. Cep telefo-
nuyla görüntü çeken bir kişiye kavga-
ya karışan bir kadın ‘Polisi ara, polisi 
ara’ dedi. Cep telefonuyla kavgayı gö-
rüntüleyen kişinin ‘Aradım’ karşılığını 
verip, görüntü çekmeye devam ettiği 
görüldü. DHA

Sokak ortasında 
kavga ettiler

İki grup arasında çıkan 
kavgayı telefonuyla 

görüntüleyen kişinin, ‘Polisi 
ara’ diyen kadına ‘Aradım’ 

diyerek video çekmeye 
devam ettiği görüldü
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AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi, şehrin gelişmekte olan 
bölgelerinden Aksu’da üç 
ayrı bölgede kanalizasyon 

altyapı çalışması yapıyor. Aksu ilçe-
si Altıntaş, Güzeloba ve Ermenek ma-
hallelerindeki çalışmalar, ASAT Genel 
Müdürlüğü ekipleri tarafından sürdü-
rülüyor. Güzeloba ve Ermenek mahal-
lelerinde, daha önceki kanalizasyon 
şebeke hatlarında genişletme yapılır-
ken, daha önce kanalizasyon altyapısı 
olmayan Altıntaş Mahallesi’nde kana-
lizasyon hattı imalatı yapılıyor.

40 KİLOMETRELİK KANALİZASYON

Zorlu jeolojik koşullara rağmen de-
vam eden çalışmaların derinliği yer 
yer 12 metreye kadar ulaşıyor. Üç ma-
hallede toplam 40 kilometre uzunlu-
ğu bulan kanalizasyon altyapısında 
200’lük ve 1000’lik borular kullanılı-
yor. 8 farklı ekiple sürdürülen çalış-
malarda, toplam 40 kilometrenin 20 
kilometrelik kısmı tamamlandı. 185 
milyon TL maliyete sahip olan proje-
nin tamamlanmasının ardından, böl-
ge halkı modern ve çevreci bir altya-
pıya kavuşmuş olacak. ASAT Genel 
Müdürlüğü ekipleri, yaptıkları açıkla-
mada, bölgedeki altyapı çalışmaları-
nın devam edeceğini söyledi.

HİÇ SORUN KALMAYACAK

Altıntaş Mahalle Muhtarı Bilal Çe-
lik, yaptığı açıklamada, “Bölgemizde 

daha önce ciddi altyapı sorunları var-
dı. Hiç kanalizasyon hattı yoktu. Yapı-
lan bu 40 kilometrelik çalışmadan son-
ra bölgemiz hattı rahata kavuşacak. 
Yakın zamanda mahallemizde hiç alt-
yapı sorunu kalmayacak, Antalya Bü-

yükşehir Belediyesi’ne teşekkür ede-
rim” dedi.

BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR

Ermenek Mahalle Muhtarı Ali Avcı 
da “Eskiden taşmalar gibi sorunlar olu-

yordu. Artık bu sorunları yaşamaya-
cağız. Sorunlarımızın çözüme kavuş-
turulduğunu görmekten dolayı çok 
memnunuz. Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Başkanı Sayın Muhittin Böcek’e 
teşekkür ediyorum” diye konuştu. DHA

İZMİr Behçet Uç Hastanesi Başhe-
kimliğinden, Antalya İl Sağlık Müdür-
lüğü’ne atanan Prof. Dr. Behzat Özkan, 
göreve başladı. Basın mensupları ile 
bir araya gelen Prof. Dr. Özkan, sağlık 
alanında atılan adımlar, bekleyen pro-
jeler ve yapılması gereken yatırımla-
rı değerlendirdi. Göreve başladığı gün-
den itibaren izlenimlerini aktaran Prof. 
Dr. Özkan, “İlk etapta tırmanma döne-
mi olacak. Tüm yatırımları yerinde gö-
receğim ve eksikleri tespit edeceğim. 
İlgililerle görüşüp çözüm yolları bula-
cağız. Ardından hızlanma dönemine 

geçeceğiz. Antalya’ya ge-
lir gelmez gördüğüm ilk 
şey, İl Sağlık Müdürlüğü 
hizmet binası yerleşkele-
rinin çok dağınık olması. 
Dolayısıyla bununla bir-
likte Antalya’nın tüm ek-
siklerini çözeceğiz” dedi.

Hastanelerdeki yoğun-
luktan bahseden Prof. Dr. Özkan, şöy-
le konuştu: “Bir şehrin dinamo yükü-
nü taşıyan hastaneler vardır. Antalya 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi iyi ama 
Antalya Şehir Hastanesi daha güzel. 

Benim görevlerimden 
biri, bu hastanelere yeni 
alanlar ilave etmemiz la-
zım. Örneğin pediatrik 
palyatif yok. Yataklı psiki-
yatri kliniğini geliştirme-
miz lazım. Acilde bir pe-
diatri supraventriküler 
taşikardi vakası bekliyor-
sa, orada bir sıkıntı var. 
Acilde uzun süre bekle-
yen hastalar neden bekli-
yor? Cevabını kliniklerde 
ve yoğun bakımda ara-
mamız lazım. Bu sorunla-

rı çözmemiz için personele ihtiyacımız 
var. Şehir hastanesinde 600 yatağımız 
boş. Başka bir yerde yeni hastane yap-
maya gerek yok. O hastaneyi aktif hale 
getirmeliyiz. 400 personele daha ih-

tiyacımız var. Bu personeli Sağlık Ba-
kanlığı’ndan temin edeceğiz.”

Boşaltılması beklenen Atatürk Dev-
let Hastanesi’nin son durumu hakkın-
da bilgi veren Prof. Dr. Özkan, “Kimse-
yi mağdur etmeden bakanlıkla birlikte 
karar vereceğiz. Ben yakında bölgeye 
gideceğim. Esnafla ve muhtarla görü-
şeceğim. Onların da fikrini almak biz-
ler için önemli. Başlanan yatırımların 
devam etmesi ve edememesini ta-
kip edeceğim. Gördüğüm ana sorun-
lar bunlar. Sağlık müdürlüğündeki ya-
pıyı hızlandırmamız lazım. Yazışmalar 
uzun sürüyor. Mevzuata uygun şekil-
de hızlı ve efektif şekilde hareket etme-
liyiz. Herkes görevini yapmalı. Hekim 
arkadaşların günde kaç ameliyat yap-
tığı, kaç hasta baktığı takip altında ola-
cak” ifadelerini kullandı. DHA

BÜYÜKŞEHİr Belediyesi Elmalı’nın Ma-
cun Mahallesi yayla yolunda bakım ona-
rım ve yeni yol açma çalışması yapıyor. 
Çalışmanın tamamlanmasıyla hayvancı-
lıkla uğraşan yöre halkı yaylalarına çok 
daha rahat ulaşım sağlayabilecek.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığına bağlı ekip-
ler, Elmalı’nın hayvancılıkla uğraşan Ma-
cun Mahallesi’nin yaklaşık 8 kilometre 
uzunluğundaki yayla yolunda bakım ona-
rım ve yeni yol açma çalışması gerçek-
leştiriliyor. Daha önce oldukça bozuk ve 
dar olan yolda greyderli bakım, şarampol 
açma, yol genişletme çalışması yapılıyor.  
Yapılan çalışmalarla birlikte Macun Ma-
hallesi yayla yolu kullanıma elverişli ve 
güvenli hale getiriliyor. Özellikle hayvancı-
lıkla uğraşan yöre halkı çalışmalarının ta-
mamlanması ile birlikte yaylalarına çok 
daha rahat ulaşım sağlayabilecek.
HABER MERKEZİ

Büyükşehir’den
Aksu’yA yAtırım

Büyükşehir Belediyesi, Aksu ilçesinde üç mahallede toplam 40 kilometrelik kanalizasyon altyapı çalışması 
yapıyor. 185 milyon TL maliyete sahip olan projeyle, bölge halkı modern ve çevreci bir altyapıya kavuşmuş olacak

AKDEnİZ Elektrik Dağıtım A.Ş. (AE-
DAŞ) yetkilileri elektrik şebekeleri-
ne bilinçsiz müdahalelerin son derece 
tehlikeli sonuçlar oluşturabileceği ko-
nusunda uyarıda bulundu. Antalya, Is-
parta ve Burdur’da 2.3 milyondan faz-
la aboneye kaliteli, kesintisiz ve yüksek 
standartlarda hizmet hedefi için çalışan 
AEDAŞ’tan yapılan açıklamada, elekt-
rik enerjisinin güvenli kullanımının can 
ve mal güvenliği için büyük önem taşı-
dığına dikkat çekildi. AEDAŞ yetkilile-
ri, bu tür müdahalelerin elektrik şebeke-
lerinde geri dönüşü olmayan sonuçlara 
yol açabildiğine vurgu yaparak; orta ge-
rilim (OG) ve alçak gerilim (AG) hatla-
rı gibi kritik noktalarda izinsiz işlemler 
yapılması, enerji akışını kesintiye uğ-
ratmakla kalmayıp, elektrik çarpma-
sı gibi ölümlü kazalara neden olabilece-
ği uyarısında bulundu. Şirketten yapılan 
açıklamada, elektrik arızaları, enerji aç-
ma-kesme, armatür arızası, elektrik tel-
lerine temas eden cisim olması durum-
larında, en kısa zamanda AEDAŞ teknik 
ekiplerine bilgi verilmesi gerektiği be-
lirtildi.

YAKLAŞMA MESAFESİNE DİKKAT

Elektrik dağıtım şebekelerine üçüncü 
şahısların müdahalesinin ölümlü kaza-
lara yol açabileceğinin altı çizilen açık-
lamada, “Bu nedenle üçüncü şahısla-
rın müdahalesi son derece tehlikeli ve 
aynı zamanda yasaktır” denildi. Açıkla-
mada elektrik direklerinde yer alan ilet-
kenlere yaklaşma mesafesine de dikkat 
çekildi. İnşaat veya tadilat gibi işler sı-
rasında güvenlik mesafelerine uyulma-
dığı durumda ve elektrik iletkenlerine 
müdahale edildiğinde ciddi can ve mal 
kayıplarının yaşanabileceği vurgulandı. 
Açıklamada şu ifadelere yer verildi: “Fir-
malar Yapı İşlerinde İş Sağlığı ve Güven-
liği Yönetmeliği’nde belirtilen kurallara 
mutlaka uymalıdır. Enerji kesilerek çalış-
ma yapılması gereken durumlarda hem 
yasa hem de kamu güvenliği gereği fir-
maların dağıtım şirketi çağrı merkezi 
veya işletmelerine bilgi vermesi gerekir. 
Dağıtım şirketi tarafından enerji kesinti-
si yapılmadan çalışmaya başlanmaması 
şarttır. Vatandaşların da elektrik arızala-
rı ve acil durumlarda 186 Çağrı Merke-
zi’ni aramaları büyük önem taşımakta-
dır.”  İHA

Şebekelere bilinçsiz 
müdahale etmeyin

İl Sağlık Müdürü Özkan’dan MeSaj
 İl Sağlık Müdürlüğü’ne atanan Prof. 
Dr. Behzat Özkan, sağlık alanındaki 
tüm yatırımları yerinde göreceğini, 
tüm eksikleri çözeceklerini söyledi

Macun yayla 
yolu yenileniyor

KEPEZ Belediyesi tarafından Şelale Mahallesi’nde, 
plansız yapılaşmanın olduğu 7207 Sokak ve çevresin-
de hummalı bir dönüşüm yaşanıyor. Dönüşüm hamle-
si, bölgedeki gecekondu yapılarının imar ve mülkiyet 
sorunları çözüldükten sonra başlatıldı. Bu kapsamda 
7207, 7213, 7214, 7216 ve 7217 sokaklarda yol yapım 
çalışması gerçekleştiriliyor. Bölgeye 700 metre uzunlu-
ğunda yeni yol kazandırılıyor.

7 YOL İÇİN 800 KAMYON DOLGU

Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü, arsa tapu-
su verilen gecekonduların tahliyesinden sonra yolla-
rın inşasını başlattı. Sokakların, kazı ve doldurma iş-
lemleriyle ilgili toprak işlerinin yapımı devam ediyor. 
Kamyonlarla getirilen hafriyat, buldozer ve greyder-
le zemine serilerek, yol tabanı oluşturuluyor. Fen İşle-
ri Müdürlüğü, 5 sokağın tabanını oluşturabilmek için 
bugüne kadar yaklaşık 800  kamyona eşit 10 bin 400 
metreküp dolgu yaptı. Daha sonra eğim verilerek yo-
lun ince tesviyesi yapılacak. Tesviye yüzeyinin üzeri-
ne kum, çakıl, taş kırığından oluşan malzeme serilerek 
yollar asfaltlanmaya hazır hale getirilecek.

Yeni yolların inşası, bölgedeki imar planında yer 
alan yeşil alanlar ile açık otoparkın yapımını sağlar-
ken, telekomünikasyon, içme suyu, kanalizasyon gibi 

altyapı da daha sağlıklı hale getirmiş olacak. İki soka-
ğın ulaşıma açılması, aynı zamanda konut parselle-
rindeki gecekonduların yerine planlı yapıların 
inşa edilmesinin de önünü açacak. Fen İş-
leri Müdürlüğü yetkilileri, Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü işbirliğiyle bölge-
de yağmur suyu drenaj kana-
lı çalışması yapacakları-
nı bildirdiler. Bölgedeki 
yol yapım ve diğer alt-
yapı çalışmalarının bu 
yıl içerisinde tamam-
lanması planlanıyor. 
Yeni yolların açıldığı 
bölgede yer alan 10 
bin metrekare (m2) 
yeşil alan ile 1000 
m2 de açık otopark 
yerinin ise yatırım 
planlaması kapsamın-
da önümüzdeki aylarda 
yapılacağı ifade edildi. 
KEPEZ BELEDİYESİ / 
BÜLTEN

Çarpık kentleşme 
kepez’de yok oluyor

Kepez Belediyesi, Şelale Mahallesi’nde plansız yapılaşmanın olduğu 7207 Sokak’ın çevresini; yeni yol 
yapımı, yeşil alan, otopark ve yağmur suyu drenaj çalışmalarıyla planlı bir şehir kimliğine kavuşturuyor
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A Milli Takım 
kadrosu açıklandı

A Milli Kadın Futbol Takımı’nın, 
25 ve 29 Ekim tarihlerinde Uk-

rayna ile oynayacağı maçların geniş 
kadrosu açıklandı. 2025 UEFA Kadınlar 
Avrupa Futbol Şampiyonası’na gide-
bilmek için play-off oynama hakkı ka-
zanan A Milli Kadın Futbol Takımı’nın, 
25 ve 29 Ekim tarihlerinde Ukrayna ile 
oynayacağı maçların geniş kadrosu, 
Teknik Direktör Necla Güngör Kıragası 
tarafından açıklandı. 

Sinan Kaloğlu
işbaşı yaptı 

Kayserispor’un yeni Teknik 
Direktörü Sinan Kaloğlu işbaşı 

yaptı. Sarı kırmızılı takımın yeni teknik 
direktörü 7 yardımcı ile çalışacak. Sefer 
Yılmaz’ın birinci yardımcısı olacağı 
teknik ekipte Engin Özdemir ikinci yar-
dımcı, kardeşi İnan Kaloğlu yardımcı 
antrenör, Ömer Karabayır ile Mustafa 
Torun atletik performans antrenörü, Sü-
leyman Emre Üstün maç analisti, Altay 
Dağdelen de kaleci antrenörü olarak 
görev üstlendi.

Rafael Nadal
tenisi bıraktı 

İspanyol raket Rafael Nadal, 38 
yaşında aktif tenis kariyerini son-

landırma kararı aldığını açıkladı. Tenis 
kortlarına önemli bir isim daha veda 
etme kararı aldı. İspanyol raket Rafael 
Nadal, sosyal medya hesabından 
paylaştığı video ile kariyerini sonlandı-
racağını duyurdu. Nadal, kasım ayında 
düzenlenecek Davis Cup’ta son kez 
korta çıkacak.

Samsun’da 
rakip Karadağ 

UEFA Uluslar B Ligi 4. Grup 3. 
maçında bugün Karadağ ile 

Samsun’da karşılaşacak A Milli Futbol 
Takımı, bu maçın hazırlıklarını tamam-
ladı. TFF Hasan Doğan Milli Takımlar 
Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde Teknik Di-
rektör Vincenzo Montella yönetiminde 
gerçekleştirilen idmanın ilk 15 dakikası 
basına açık gerçekleştirildi. A Mİll Ta-
kım bugün grup maçında Karadağ ile 
karşı karşıya gelecek. 

Selçuk Aydın
adaylığını açıklıyor 

Eski milli boksör Selçuk Aydın 
Ankara’da düzenleyeceği basın 

toplantısıyla Türkiye Boks Federasyonu 
başkanlığına aday olacağını açıklaya-
cak. Türkiye Boks Federasyonu 6. Ola-
ğan ve 8. Mali Kongresi, 12 Kasım 2024 
tarihinde yapılacak. Eski milli boksör 
Selçuk Aydın saat 11.00’de Ankara’da 
bir otelde düzenleyeceği basın toplantı-
sıyla başkan adaylığını duyuracak.

Gençler gol 
olup yağdı 

U19 Milli Takımı, UEFA Avrupa 
U19 Şampiyonası Eleme Turu ilk 

maçında Cebelitarık’ı 7-0 mağlup etti. 
U19 Milli Takımı, Polonya’da bulunan 
Miejski Stadyumu’nda Cebelitarık ile 
karşılaştı. Ay-yıldızlılar; Recep Yalın 
Dilek ve Gökdeniz Gürpüz’ün ikişer, 
Yusuf Akçiçek, İsak Vural ve Arda Us-
luoğlu’nun da birer golüyle rakibini 7-0 
mağlup etmeyi başardı.

Futbol, dünyanın en çok sevdiği spor dalı. 

Aslında sporun da ötesinde bir tutuk desek 
daha doğru bir ifade olabilir. 

Türkiye’de de neredeyse ülke gündemini 
belirleyebilecek kadar futbol seviliyor. 

Herkes futbolla ilgileniyor, herkes futbolu 
konuşuyor, herkes futbolu biliyor. 

Hafta başında işyerlerinde, kafelerde, 
okullarda 7’den 70’e herkes o haftanın maçlarını 
konuşur, tartışır. 

Kimi rakip takımlara sallar, kimisi 
futbolcularına, kimisi de teknik direktörlere. 

Hatta teknik direktörlerin bu işi bilmediğini 
bile söyleriz.

İşte o kadar futbolu biliyoruz çünkü…

Futbol bu kadar sevilirken tribünlerin bu kadar 
boş olması da ayrı bir ironidir aslında. 

Futbolu seviyoruz, konuşuyoruz, oynuyoruz, 
tartışıyoruz ancak stadyumlarda izlemiyoruz.

Neden?

Bunun araştırılması gerekiyor. 

Maçların özetini gösteren hatta özetini dahi 
yayınlamayan programların bile reytingi bu 
kadar yüksekken maçlara giden taraftar sayısı 
neden düştü?

Elektronik bilet konusu mutlaka önemli bir 
nokta.

Maç bilet fiyatı önemli bir nokta.

Ancak sadece bunlar mı taraftar 
sayısının bu kadar düşmesinin nedeni 
çok emin değilim. 

Bu konu bana göre Türk futbolunun 
en önemli sorunlarından birisidir. 

Sadece Fenerbahçe, Galatasaray 
ve Beşiktaş haricînde diğer takımlar 
bomboş tribünlere oynuyorlar. 

Bunun araştırılması gerekiyor. 

Dahası üç İstanbul takımının deplasmanda 
oynadığı maçlarda bile tribünler artık 
dolmamaya başladı. 

Yani insanlar artık bıkmış gibi. 

Stadyumlardan uzaklaşmış durumda. 

Başta Türkiye Futbol Federasyonu olmak 
üzere kulüpler mutlaka bununla ilgili bir çalışma 
yapmalıdır. 

Yoksa Türkiye’de dolu tribünleri 
göremeyeceğiz. 

Pandemide olduğu gibi boş stadyumlarda 
sadece futbolcuların sesleri duyulacak. 

Bu kadar yapılan yatırıma, bütçelere yazık…

Osman
 ÖZTOKMAK

Tribünler
neden boş?

KEPEZ Belediyespor Ku-
lübü U18 Erkek Basketbol 
Takımı, ilk karşılaşmasını 
farklı kazanarak şampiyon-
luk iddiasını güçlü başlat-
tı. Antalya Spor Salonu’nda 
oynanan Antalya Basketbol 
Spor Kulübü maçının pe-
riyotları 22-15, 24-2, 20-10 
ve 11-2 skorlarıyla tamam-
landı. Soyunma odasında 

öğrencilerine geçen sezon 
yapılan hataların tekrarlan-
mamasını isteyen Koç Şev-
ket Çınar, maç sonrası da 
soyunma odasına girerek 
tebrik etti. Disiplini elden 
bırakmadan çalışmaya de-
vam edeceklerini vurgula-
yan Çınar, bir sonraki maça 
yoğunlaşacaklarını söyledi. 
İHA

ANTALYASPOR’UN dün-
ya devleri ile sayısız 
başarılara imza atan 
Kosta Rikalı file bekçi-

si Keylor Navas’ı sezon başında 
kadrosuna katmaya çok yaklaş-
tığı ortaya çıktı. Transferin son 
gününde Kosta Rikalı file bekçi-
si Keylor Navas ile Antalyaspor 
Başkanı Sinan Boztepe’nin görüş-
tüğü ve tüm konularda anlaşma 
sağladığı hatta protokolün imza-
landığı öğrenildi. Transfer bitme-
sine saatler kala yapılan görüşme 
olumlu sonuçlanırken TFF kural-
ları gereği kadroda iki yabancı ka-
leci bulunamaması dolayısıyla bu 
transfer gerçekleştirilemedi. Ke-
nan Piriç ile yapılan görüşmeler 
olumsuz sonuçlanınca Keylor Na-
vas ile imzalanan sözleşme TFF lisans 
sistemine yüklenemedi. 

Antalyaspor Helton Leite’nin ayrılı-
ğından sonra kaleci arayışlarına baş-

ladı. Dönemin Antalyaspor Baş-
kanvekili Deniz Ali Yeşil’in önerisi ile 
başlayan transfer süreci sonucunda 
Güney Kıbrıs ekibi AEK Larnaca’dan 
Boşnak Kaleci Kenan Piric kadroya da-

hil edildi. Transferden sonra Başkan-
vekili Deniz Ali Yeşil görevinden ay-
rıldı. Kariyerinde genellikle mütevazı 
takımlarda görev alan Piric’in Antal-
yaspor’a transferi taraftarı tatmin et-
medi. Tatmin olmayan taraftarın ka-
fasında beliren soru işaretleri, ligin 
başlaması ile eleştiri oklarına dönüş-
tü. 

Antalyaspor’un o dönemki Başkan-
vekili Deniz Ali Yeşil’in önerdiği Pi-
ric’in transferi dünyaca ünlü bir is-
min Antalyaspor forması giymesine 
engel oldu. Zira, Antalyaspor kariye-
rinde Real Madrid, PSG gibi Avrupa 
devleri olan, 3 Şampiyonlar Ligi şam-
piyonluğu apoleti bulunan Keylor 
Navas’ı kadrosuna katmak için gi-
rişimlerde bulundu. Yapılan görüş-

meler sonucunda Kosta Rikalı kaleci 
ile protokol imzalandı. Ancak Navas’ın 
Antalyaspor forması giymesinin 
önünde bir engel vardı. O da TFF’nin 
yabancı kaleci kısıtlaması idi. Türkiye 

Futbol Federasyonu’nun kurallarına 
göre bir takımda iki tane yabancı uy-
ruklu kaleci bulunamıyor. Dolayısıyla 
Antalyaspor’un Navas’a formayı giydi-
rebilmesi içim Piric ile olan sözleşme-
sini feshetmesi gerekiyordu. Piric’e gö-
türülen teklif Boşnak kaleci tarafından 
kabul edilmedi. Bu nedenle ön proto-
kol imzalanan Keylor Navas, Corendon 
Airlines Park’ın çimlerine çıkamadı. 

DEVRE ARASINI BEKLİYOR 

Protokol imzalanan ancak TFF’nin 
‘iki yabancı kaleci bir takımda yer ala-
maz’ sınırına takılan Keylor Navas için 
umut hala var. 37 yaşındaki file bekçi-
si şu anda bir kulüp ile anlaşmadı. Ku-
lüpsüz olan Navas’ın devre arsında-
ki transfer döneminde Antalyaspor’a 
imza atması ihtimaller dahilinde. Na-
vas’ın protokol yaptığı Antalyaspor’da 
forma giymeyi hala istiyor olması du-
rumunda Kenan Piric ile yollar ayrıla-
cak. HABER MERKEZİ

Dünyaca ünlü kaleci 
kenan Piric’e takılDı
Antalyaspor’da transferin son günü dünyaca ünlü kaleci Keylor Navas ile protokol 

imzaladığı ancak kadroda iki yabancı kaleci olmaması ve Kenan Piric ile fesih 
konusunda anlaşılamamasından dolayı bu transferin gerçekleşemediği ortaya çıktı

Başkan topaloğlu 
voleybol oynadı

KeMer Belediye Başkanı Necati Topaloğ-
lu, öğrencilerle voleybol oynadı.  Kemer 
Hakkı Saygan Hacı Hafize Saygan-3 Ortao-
kulunda öğrencileri ziyaret eden Belediye 
Başkanı Topaloğlu, güne çocuklarla vo-

leybol oynayarak başladı.  İlçedeki diğer 
okulları da ziyaret eden Başkan Topaloğlu, 
öğretmenlerle de selamlaşarak sohbet etti.  
Öğrenciler, Başkan Topaloğlu ile hatıra 
fotoğrafı çektirdi.    HABER MERKEZİ

kepez’in uzunları 
farklı kazandı

Her sezon şampiyonluk adayı Kepez’in 
U18 Erkek Basketbol Takımı, ilk 

karşılaşmasını 77-29 kazandı



Altın Portakal Film Festivali’nin ortak yapım imkanı oluşturan programı Antalya Film Forum’da ödüller sahiplerini 
buldu. İki gün süren Forum’daki sunumlardaysa dünya çapında alanında uzman isimler, tecrübelerini paylaştı

AntAlyA Film Forum’dA 
ödüller sAhiplerini buldu
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AntAlyA Büyükşehir Belediyesi 
tarafından gerçekleştirilen 61. 
Uluslararası Antalya Altın Portakal 
Film Festivali’nin ortak yapım ve 

proje geliştirme platformu olan Antalya 
Film Forum (AFF) iki günlük dopdolu bir 
programın ardından ödül töreniyle sona 
erdi. Bütün dünyadan sektör profesyonelleri 
sinema yapmaya gönül verenlerle bir araya 
getiren Forum, bu yıl 119 başvuru arasından 

seçtiği 19 projeyi değerlendirip en iyilerini 
ödüllerle destekledi. Su Hotel’deki ödül 
töreninde konuşan AFF Direktörü Betül 
Günay, foruma destek veren; WOM Stüdyo, 
GAİN, BKM Mutfak, The TAMTAM, Chantier 
Films, Antalya Film Ekibi, Varyete Bros, Adam 
Canavar Design House, Rollart Film, E-Ofis, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
ve festival idari direktörü Av. Cansel Tuncer ve 
sanat direktörü Deniz Yavuz’a teşekkür etti.

Uzun Metraj Kurmaca Film Pitching 
Platformu Ödülleri “Ölü Arının İğnesi” ile 
“Kırk Gün Kırk Gece”, WOM Studio - Stüdyo 
Kullanım Desteği’nde, “Üç Kızın Hikayesi”, 
Rollart - Teknik Ekipman “Ölü Arının İğnesi”, 
Uzun Metraj Kurmaca Film Work In Progress 
Platformu Ödülü, “Memento Non Mori”, AFF 
Jüri Özel Ödülü, “Günyüzü”, Chantier Dağıtım 
Ödülü, “Memento Non Mori”, The TAMTAM 
- Color Suit ve Finishing Destek Ödülü, 

“Memento Non Mori”, Belgesel Film Work 
In Progress Platformu Ödülü: “32 Metre”, 
Dizi / Kısa Dizi Pitching Platformu Gain - 
Proje Geliştirme Desteği Ödülü:“Keko”, BKM 
Mutfak - Senaryo ve Oyun Yazma Atölyesi 
Ödülü: “Keko”, Sümer Tilmaç Antalya Senaryo 
Destek Fonu Pitching Platformu Ödülü: 
“Mutlu Bir Yuva” Antalya Film Ekibi - Yapım 
Danışmanlığı Desteği Ödülü: “Mutlu Bir Yuva”  
İHA

Gazeteci elif Dağdeviren’in ilk yönet-menlik deneyimi ‘Umut Oyunu’, festi-valde ilk kez seyirci karşısına çıkacak. Dağdeviren’in yönettiği kısa filmin baş-rollerini iclal aydın ve Giray altınok pay-laşıyor.
61. Uluslararası antalya altın Portakal Film Festivali, çok özel bir konuğu ağırla-maya hazırlanıyor. Pek çok kimliğiyle ta-nınan elif Dağdeviren, bu kez yönetmen kimliğiyle altın Portakal’da.  Dağdevi-ren’in ilk yönetmenlik denemesi olan Umut Oyunu adlı kısa film, bugün saat 13:30’da aKM Perge salonunda ilk kez se-yirci karşısına çıkacak.

Yapımcılığı Feniks Film Didem Kara-kum’a, senaryosu da Sercan Sarıkaya’ya ait olan film gösteriminin ardından yö-netmen elif Dağdeviren seyircilerle kısa bir söyleşi yapacak. Yeni Çağın ana akı-mı: Kısa Film konulu bu söyleşiye filmin görüntü yönetmeni olup aynı zaman-da da festivalin ana yarışmasında yönet-menliğini yaptığı filmle yer alan Önder Şengül de katılacak. ikili kısa film yap-mak isteyenlere yol göstermek adına ken-disi de bir film hikayesi olabilecek yapım sürecini de anlatacaklar.  HABER MERKEZİ 

Elif Dağdeviren 
Altın Portakal’da

‘Seni Bıraktığım Yerdeyim’ 
dünya prömiyerini yaptı

türKiYe’nin en uzun so-
luklu film festivali olan antal-
ya altın Portakal Film Festivali, 
bu yıl 61’inci kez başladı. Fes-
tivalin 4’üncü gününde Ulusal 
Uzun Metraj Film Yarışması’n-
da yarışan ve festivalde dünya 
prömiyerini yapan ‘Seni Bırak-
tığım Yerdeyim’ filminin gös-
terimi, atatürk Kültür Merkezi 
aspendos Salonu’nda yapıl-

dı. ümran Safter’in yönetmen 
koltuğunda oturduğu film, er-
kek kardeşinin intiharının ar-
dından bir kadının toplum ta-
rafından dayatılan normlarla 
yüzleştiği uzun ve zorlu yolcu-
luğunu anlatıyor. Oyuncuları 
arasında Damla Sönmez, Gün-
kut Güven, eray Yasin Işık’ın 
yer aldığı filmin gösterimine si-
nemaseverler ilgi gösterdi. DHA

sevgili Katilim berlin
izleyiciyle buluştu

Bu yıl 61’incisi düzenlenen Antalya Altın Portakal Film Festivali’nin Ulusal Uzun Metraj Film 
Yarışması’nda yarışan ve tamamı Almanca ‘Sevgili Katilim Berlin’ filmi, izleyiciyle buluştu
TÜRKİYE’NİN en uzun soluklu film festivali 

olan Antalya Altın Portakal Film Festivali, 
bu yıl 61’inci kez başladı. Festivalin 4’üncü 
gününde Ulusal Uzun Metraj Film Yarışma-
sı’nda yarışan ve festivalde dünya prömiyeri-
ni yapan Neco Çelik’in ‘Sevgili Katilim Berlin’ 
filmi izleyiciyle buluştu. Türkiye ve Almanya 
ortak yapımı olan ve Almanca konuşulan fil-
min oyuncuları arasında Larissa Herden, Kida 
Khodr Ramadan, Katharina Thalbach bulunu-
yor. Jules Verne’in ‘Çin’de Bir Çinlinin Başına 

Gelenler’ kitabından uyarlanan film, buna-
lımda olan ancak intihar edemeyen kadının 
kendisini öldürmesi için tuttuğu kiralık katille 
arasında gelişen aşkı konu alıyor. Atatürk 
Kültür Merkezi Aspendos Salonu’nda yapı-
lan gösterimin ardından film ekibi söyleşiye 
katıldı.

Filmin başrol oyuncusu Larissa Herden, 
karakteri anlayabilmek için hikayenin oriji-
naline ait kitabı okuduğunu söyledi. Herden, 
“Karakterin oluşumu benim için önemli bir 

noktaydı. Kitabı okuduktan sonra çok merak 
etmiştim. Şiirsel bir konu olduğu için benim 
için zor oldu. Çünkü konudan konuya gidiyor, 
ortamlar birbirinden çok farklı. Çok heyecanlı 
ve çok güzeldi. Her seferinde daha iyi bir yere 
gelebilmek çok keyifliydi. Yönetmen ile ortak 
bir arkadaşımız var. O beni tavsiye etti ve 
böyle tanıştık. Projeyi okuyunca çok beğen-
dim ve katılmak istedim. İstanbul’a geldim 
ama onun dışında Türkiye’ye hiç gelmedim” 
dedi. DHA
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